
Protokół Nr 24/2004 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 14 września 2004 r. 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1340 i trwało do godz. 1520.  
W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji. Lista obecności – zał. nr 1.  
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  
- Teresa Narzekalak – Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Gryfinie, 
- Małgorzata Wakuluk – Z-ca Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gryfinie, 
- Halina Kużniewska – Główny Księgowy Zespołu Szkół Specjalnych  
w Gryfinie,  
- Anna Paszkowska – b. Główny Księgowy Zespołu Szkół Specjalnych  
w Nowym Czarnowie. 

Posiedzenie otworzył i obrad prowadził Przewodniczący Komisji Pan 
Krzysztof Ziętek. Poinformował, że celem posiedzenia jest wypracowanie 
stanowiska komisji, w związku z pismem Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Szczecinie w sprawie wystąpienia Zarządu Oddziału ZNP w Gryfinie  
o zbadanie zasad finansowania jednostek oświatowych przez Starostwo 
Powiatowe w Gryfinie.  
STANOWISKO KOMISJI: 

Po przeanalizowaniu dokumentów przedstawionych przez p. Naczelnik 
Barbarę Maślak w sprawie wykorzystania środków ZFŚS w jednostkach 
oświatowych Komisja stwierdza, że: 
- budżet jednostek oświatowych jest niedoszacowany, 
- odpisy na ZFŚS nie są dokonywane w terminie, ale obowiązek ten w 100% jest 
realizowany, poza 1 jednostką (Zespół Szkół Specjalnych w Gryfinie przy  
ul. Łużyckiej), która część pieniędzy z ZFŚS przeznaczała na wynagrodzenia 
pracowników. 
Po rozmowie z dyrekcją szkoły Komisja stwierdza, że istnieje 
prawdopodobieństwo nieprawidłowego wykorzystania środków ZFSŚ tej 
jednostki, ponieważ zobowiązania z tytułu niewypłaconych świadczeń 
pracowniczych nie przechodziły na następny rok budżetowy. Uzasadniano ten 
fakt brakiem środków budżetowych. 
 W 2004 r. sytuacja uległa znacznemu pogorszeniu, gdyż na 30 czerwca 
2004 r. zostało przekazanych tylko 20% odpisu na ZFŚS. 
 Komisja wnioskuje o przeprowadzenie audytu wewnętrznego w Zespole 
Szkół Specjalnych w Gryfinie przy ul. Łużyckiej w zakresie wykorzystania 
środków ZFŚS z uwzględnieniem lat ubiegłych. 
 Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
Katarzyna Stalinger 

         Przewodniczący Komisji  
                Krzysztof Ziętek 


